

This form is only applicable to students who are under the age of 18 as at 1 September 2023

***** Please sign the letter and return it to the Academic Registry Services Section upon collection of your student card. *****

To: Academic Registry Services Section
College of International Education (“the College”)
Hong Kong Baptist University (“the University”)

Letter of Consent

I am the father/mother/guardian* of _____ (“the Student”) who is now under 18 years old.

I hereby confirm that the Student is fit, and further give my consent to the Student to make, as a student of the University/College, such decisions as he/she shall in his/her absolute discretion think fit in relation to the following :-

- (1) all matters concerning his/her study and activities including without limitation making choices of academic programmes/courses; and
- (2) the participation in all kinds of activities, programmes and courses whether the same are held on or off campus (both local and overseas) and whether they are organized by the University/College, the Students’ Union or other clubs and societies of the University/College.

I further agree and acknowledge that the University/College may (but is not obliged to) contact and inform me of such matters about the Student as the University/College may in its absolute discretion deem appropriate.

I can be contacted by phone on _____ or by email at _____.

Student Number

Name of Father/Mother/Guardian*

Name of Student

Signature

Signature

Date

Date

*Please delete where appropriate

只供於 2023 年 9 月 1 日仍未滿 18 歲者填寫

***** 請於領取學生證時將已簽署之信件交回學務組 *****

致：香港浸會大學(“大學”)
國際學院(“學院”)學務組

家長同意書

本人為學生_____的*家長/監護人。上述學生現時不足 18 歲。

本人謹此確定上述學生適合，並同意上述學生就其作為大學/學院學生並按照其個人意願可自行就下述事項作出決定：—

- (1) 有關其在大學/學院學習及活動的所有事宜，包括但不限於揀選學科/課程；及
- (2) 參與大學/學院的所有類型的活動、節目及課程，不論該等活動、節目及課程是於校園內或外進行(包括本地及海外)，亦不論該等活動、節目及課程是由大學/學院、學生會或其他學會或學生組織所舉辦。

本人亦同意並確認大學/學院可以(但沒有任何責任)在其認為合適的情況下，聯絡及通知本人有關上述學生的任何事宜。

本人的聯絡電話為_____，電郵地址為_____。

學生編號

*家長/監護人姓名

學生姓名

簽名

簽名

日期

日期

*請刪去不適用者